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Zápis z jednání školské rady 

Termín konání 6. března 2025 

Místo konání Na Návsi 5, Babice, PSČ 251 01 

Přítomni 

Členové školské rady:  
JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Mgr. Luděk Michalik, Mgr. Marie Zicháčková, 
Ing. Jana Hromádková, Mgr. Michal Kříž 
 
Omluveni: 
 
Hosté:  
Ing. Petra Dobešová, Mgr. Martin Kadeřábek 

 

Program jednání:  

1 PŘIVÍTÁNÍ A VOLBA ZAPISOVATELE ......................................................................................................... 2 

2 SCHVÁLENÍ PROGRAMU .................................................................. CHYBA! ZÁLOŽKA NENÍ DEFINOVÁNA. 

3 AKTUÁLNÍ INFORMACE ZE ZŠ ................................................................................................................... 2 

4 AKTUÁLNÍ INFORMACE Z GYMNÁZIA ....................................................................................................... 3 

5 AKTUÁLNÍ INFORMACE Z KOLEJÍ .............................................................................................................. 4 

6 OSTATNÍ PODNĚTY .................................................................................................................................. 4 
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1 Přivítání a volba zapisovatele 

Předseda školské rady L. Michalik přivítal přítomné členy školské rady Open Gate a  
navrhl zvolit zapisovatelem Michala Kříže.  
 
Hlasování  
Pro: P. Andris, P. Šaterová, L. Michalik, J. Hromádková, M. Zicháčková; Proti: 0; Zdržel se: M. Kříž 
 
Školská rada schválila Michala Kříže zapisovatelem pro dnešní zasedání školské rady. 
 
 

2 Schválení programu 

Hlasování o programu schůze. 
 
Hlasování  
Pro: P. Andris, P. Šaterová, L. Michalik, J. Hromádková; M. Kříž; M. Zicháčková; 
Proti: 0; Zdržel se: 0 
 
Školská rada schválila program. 
 

3 Aktuální informace ze ZŠ 

• M. Zicháčková informovala o změnách v učitelském sboru, do kterého se vrátil učitel anglického 

jazyka E. Davis. 

• M. Zicháčková informovala o dosavadním stavu přihlášek k zápisu do 1. třídy. Zatím se do školy 

hlásí cca 100 uchazečů. Škola se s rodiči uchazečů potkává a otevřeně s nimi komunikuje filozofii 

školy. 

• M. Zicháčková informovala o průběhu přípravy žáků 5. třídy na jednotné přijímací zkoušky na 

osmiletá gymnázia. Dosavadní model přípravy ve spolupráci s paní P. Kobrovou se osvědčil a 

škola ho zachová i do příštího roku. 

• P. Andris vznesl dotaz k šanci žáků 5. třídy na přijetí. M. Zicháčková informovala o tom, že 

úroveň připravenosti žáků na studium na osmiletém gymnáziu je vysoce individuální a dodala, 

že v této souvislosti má vliv rostoucí konkurence vyplývající z intenzivní přípravy dětí na dalších 

základních školách. 
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4 Aktuální informace z gymnázia 

L. Michalik poděkoval za spolupráci při schvalování směrnic per rollam v lednu a únoru. 

L. Michalik informoval o tom, že v návaznosti na podnět z předchozího zasedání školské rady prověřil, 

jestli mají studenti sexty adekvátní čas na oběd. Podle zjištění mají studenti dostatek času na stravování 

během obědové pauzy. Po dohodě s učiteli se jim navíc v exponované dny prodlouží přestávka před 

poslední vyučovací hodinu, aby měli dostatek času i na svačinu. 

P. Dobešová informovala o úspěšném průběhu první fáze inspekce programu IB, tzv. 5Y IB DP Review.  

L. Michalik informoval o průběhu příprav na letošní maturity. Všichni studenti jsou přihlášeni a 

připravují se na IB zkoušky nanečisto. Full IB bude absolvovat 55 % studentů. Mírný pokles je dán tím, že 

letošní maturanti míří více na školy, které akceptují českou státní maturitu a IB diplom nezohledňují. 

Škola nicméně stále preferuje, aby Full IB dělalo co nejvíc studentů.  

P. Šaterová vznesla podnět ke srozumitelnější komunikaci hodnocení IB předmětů perspektivou 

českého známkování. Část studentů i rodičů vnímá hodnocení IB 6 jako českou známku „2“, ačkoli je to 

reálně vynikající hodnocení odpovídající známce „1“. Vnímání přetrvává zejména u studentů vyššího 

stupně gymnázia. Toto může mít negativní dopad na zájem studentů absolvovat full IB.  

L. Michalik informoval o snaze školy podniknout kroky k tomu, aby byl v příštím školním roce 

minimalizován počet odložených klasifikací u pololetního vysvědčení. Tento institut má do budoucna 

sloužit jen pro výjimečné případy. 

L. Michalik informoval o úvaze změnit stávající pravidlo umožňující studentům psát v jeden školní den 

vždy jen jeden velký test. Do budoucna by mělo být ve výjimečných případech možné absolvovat i dva 

velké testy během jednoho dne. 

L. Michalik informoval o počtu přihlášek na osmileté gymnázium. K přijímacímu řízení se letos přihlásilo 

106 uchazečů. Model přijímacích zkoušek stejný jako v loňském roce, školní část přijímacích zkoušek 

proběhne 17. - 18. 3. 2025. 

J. Hromádková informovala o personálních změnách na gymnáziu: 

• Paní M. Balogová bude po konci aktuálního školního roku odcházet do důchodu. 

• Od nového školního roku posílí tým gymnázia zkušený učitel matematiky a fyziky. 

• Novou posilou pedagogického týmu je P. Pospíšilová, která bude vyučovat tělesnou výchovu a 

na gymnáziu povede atletický kroužek a kroužek plavání. 

• Z důvodu přetrvávající dlouhodobé nemoci P. Šrůty převzali výuku občanské výchovy ve třídách 

jiní vyučující. Cílem je zajištění kontinuity výuky namísto suplování. 

• Proběhlo výběrové řízení na pozici vedoucí předmětové sekce českého jazyka. Na tuto pozici 

byla vybrána M. Vávrová. Vedení převezme od 1. 9. po P. Šedivé. 

• Do školy se od nového školního roku vrátí paní K. Richter, zpočátku na částečný úvazek. 
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5 Aktuální informace z kolejí 

M. Kadeřábek informoval o aktuální situaci na kolejích: 

• Od března posílí tým kolejí vychovatelka A.Uhlířová, která se do Open Gate vrací z mateřské 

dovolené. 

• Škola přizpůsobila nedělní svoz studentů stavebním úpravám u nádraží v Říčanech. 

• Škola dala na víkendy, svátky a dny volna k dispozici prostor kolejí studentům oktáv, aby se zde 

mohli připravovat na maturitu. Flexiboarding bude možné využít i během maturit. 

• Probíhají drobné úpravy prostoru kolejí. 

• Školní posilovna hlásí bezproblémový provoz.  

 

6 Ostatní podněty 

P. Šaterová tlumočila podnět rodičů ohledně navýšení počtu školních výjezdů / výletů. L. Michalik v této 

souvislosti připomenul, že studenti každý rok absolvují týdenní sportovní akce a k tomu školy v přírodě a 

výměnné pobyty. Škola v tuto chvíli neplánuje počet akcí navyšovat - nechce jít cestou samoúčelných 

výletů, ale nadále bude podporovat ty, které mají pro děti nějaký rozvojový potenciál. 

P. Andris vznesl požadavek, aby studenti dostávali známky ve větším časovém předstihu před 

vysvědčením a mohli tak včas využít možnost opravného termínu. 

P. Šaterová tlumočila podnět rodičů ohledně možnosti zajistit studentům při návštěvách divadel lepší 

místa. L. Michalik v této souvislosti uvedl, že nabídka lístků je daná přístupem divadla a není možné ji 

ovlivnit. 

P. Šaterová tlumočila podnět rodičů ohledně notifikací v systému Škola online po 22.hodině. 

P. Šaterová vznesla dotaz k vyhodnocování zpětné vazby od studentů. L. Michalik v této souvislosti 

uvedl, že zpětné vazby reflektuje učitel se třídou. 

P. Šaterová vznesla žádost, aby byla na školních počítačích nainstalovaná česká jazyková klávesnice. L. 

Michalik zajistí realizaci. 

P. Šaterová vznesla žádost, aby byl upraven harmonogram pro předávání / odevzdávání školních věcí po 

ukončení studia tak, aby byly jednotlivé kroky časově synchronizovány. L. Michalik prověří možnosti. 

L. Michalik informoval o navázání splupráce s bývalou studentkou gymnázia Teou Vulasovou, která se 

nově angažuje v projektu rozvoje ALUMNI Open Gate. 

M. Kříž informoval o přípravách na aktivity připravované v souvislosti s 20. výročím školy, které připadá 

na školní rok 2025/2026. 

 M. Kříž informoval o konceptu Letní školy, která proběhne v areálu Open Gate v prvním prázdninovém 

týdnu. 
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P. Andris tlumočil zpětnou vazbu rodičů na vánoční revue. Část rodičů byla s novým konceptem 

spokojena, část rodičů z nižšího gymnázia k němu projevila výhrady. P. Dobešová uvedla, že škola se 

chce i v příštím roce držet nově zavedeného modelu. Do budoucna prověří možnost lepšího uspořádání 

podia, aby byli účinkující lépe vidět.  

Další setkání školské rady se uskuteční od 8:20 v Open Gate: 

▪ 6.6.2025 
 

Zápis vyhotoven v Babicích dne 6. 3. 2025. 

 

.......................................      

Mgr. Luděk Michalik      
předseda školské rady  
 
 
 
 
........................................    

Mgr. Michal Kříž 

člen školské rady a zapisovatel 


